
Forslag 
 
På baggrund af bestyrelsens forslag vil jeg gerne foreslå, at der laves en ny fordelingsplan 
på Tjørnehusenes p-plads. I flg. bestyrelsen er planen lavet så alle har ”nogenlunde” lige 
langt til deres p-plads. Men der er byttet rundt på pladserne siden den oprindelige plan. 
Jeg mener derfor, der er behov for en ny plan. 
 
Som I sikkert kan se af mit andet skriv mener jeg ikke, at der skal være en fordelingsplan. I 
tilfældet af at et flertal ønsker det, mener jeg at man bør lave en ny plan, den plads jeg har 
er blevet bytte flere gange af den tidligere ejer. 
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